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Dagsorden til online skolebestyrelsesmøde onsdag d. 19. januar 2022 kl. 17:00-19:00 på teams   
 

Deltagere: Ane Palsberg Wæhrens, Christoffer Korsbakke Mortensen, Sara 
Vinding, Anders Folmer Buhelt, Nadja Tandrup, Louise Nørholm, Mette 
Stæhr Niedersøe, Rikke Michan. 
 
Gæster: Jesper Walbum  
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Mette Stæhr-Niedersøe  
 
  

Afbud: Anders Scheel Frederiksen, Sidsel 
Raben, Sidsel Buhl, Sofie 7.x, Zoe 9.x 
  

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00-
17:02 

Godkendelse af referat 
 

Referatet er godkendt.  

Velkommen til Jesper  17:02-
17:05 

 Kort præsentation.  



 

2 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser (Orientering) 
 
 

17:05-
17:25 

Formanden 
Skoleledelsen 
Medarbejderne 
Elevrådet 

Formanden:  
Har været til formandsmøde. Der blev 
gennemgået kommunens vedligeholdelsesplan for 
skolerne. 
Vi har fortsat opgaven på BA, og derfor fortsætter 
A. integrationsrådet. 
Skoleledelsen: 
Vi har mange coronasyge medarbejdere, og vi har 
mange hjælpsomme medarbejdere på skolen, der 
gør alt hvad de kan for at få enderne til at nå 
sammen.  
Vi har to stillingsopslag ude – Sara har kigget 
stillingsopslag igennem og vi har fået gode råd at 
bruge i fremtiden. Vi har dog ikke mange 
ansøgere. 
Vi får i kommende skoleår 3 børnehaveklasser.  
18/11 havde skolen besøg af Torben Frølich:  
Vi talte om idrætsskole, professionelle 
læringsfællesskaber og kantinedrift.  
Medarbejderne:  
Tusind tak for forkælelses op til jul.  
Det er svært at få enderne til at mødes lige nu, 
men medarbejderne hænger i så godt de kan.  
Elevrådet:  
Vi arbejder videre med deres idé om gallafest. 
Vi går i dialog med 7. klasserne om 
udgangstilladelse, der ikke genindføres. 
Mellemtrinnet vil tage eleverne trafikvaner op.  



 

3 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Nøgletalsrapport 
(Stikord til SB-udtalelse)  

17:25-
17:45 

Bilag vedhæftet + udtalelse fra tidligere  Bestyrelsen skal udarbejde en udtalelse:  
Karaktergennemsnittet har et mindre fald, men vi 
kender vores årgange, og det kommer ikke bag på 
os, og vi oplever, at de har klaret det godt. Det er 
primært faldet på læsning og retskrivning. Men 
ligger over i skriftlig fremstilling og mundtlig 
engelsk og dansk. 
Det er en årgang, hvor 8-10 elever fra VITO har 
gennemført på normale vilkår.  
En del af karaktererne er årskarakterer ophævet 
til prøvekarakterer pga. corona.  
 
Udtalelsen: Skolebestyrelsen tager rapporten til 
efterretning. Roser skolen for at klare det godt 
under to års coronaperiode. Vi skal være 
opmærksomme på fraværet. Ligger også godt i 
trivselsundersøgelsen. 

Timefordelingsplan  
(Oplæg til godkendelse)  

17:45-
18:00 

Bilag vedhæftet  Ønske om, at vi hæver dansk på 3. årgang med en 
halv time – som tages fra engelsk. 
Udskolingen vil gerne re-tænke lektiecaféen.  
Vi overvejer at pulje en halv times tysk/fransk om 
ugen på mellemtrinnet til nogle fagdage, hvor der 
er mere tid til fordybelse.  
Der kan blive noget med H/D vi skal have drøftet 
med medarbejdere. Skolebestyrelsen bakker op 
om, at vi må lave de småjusteringer, der skal til.  

Idemøde med Årstiderne 
(Orientering)  

18:00-
18:10 

 Der har været et møde med årstiderne, som også 
står bag ”Haver til Maver”. Der er et opfølgende 
møde i februar.  
Det kan måske understøttes af kommunen som et 
forsøg, og der skal udvikles et koncept, der vil 
kunne rulles ud på andre skoler.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Overgang 6. til 7. klasse i 
2022 

18:10-
18:25 

 Vi har i dette skoleår ikke blandet klasser pga. 
Corona, og vi har gjort os erfaringer. Antallet af 
elever der forlader os, er de samme – blot af 
forskellige årsager.  
Vi ønsker at træffe samme beslutning igen i år og 
lave en udsættelse igen. PPR-psykolog fremlagde 
sine aktuelle perspektiver og observationer. 
Der er kommet mere ro på årgangen i år – 
usikkerheden er der ikke på samme måde. Det har 
kun været lærere, de skal skifte.  
Kulturen lige nu er mere udfordret af 
præstationskulturen og de unge har brug for deres 
trygge klassekammerater omkring sig. Der er 
kommet et større pres på fagligheden i 
udskolingen. Gruppen af elever, vi kan være 
bekymrede for, er vokset. 
Vi har i år arbejdet meget på at danne relationer 
på tværs af 7. klasserne.  
Ulempen er, at det er et år, hvor vi starter Fulton 
op, hvor der vil være elever fra vores 6. årgang, 
der flytter derover. Det kan give en skævvridning i 
klasserne, som så skal fyldes op af idrætselever. 
 
Der er enighed om, at vi træffer beslutning om at 
forlænge beslutningen om ikke at blive delt næste 
år, men at det skal op til en større diskussion før vi 
træffer en endelig beslutning.  
Vi melder ud til nuværende 6. årgang, at de 
kommer i 7. klasse i de nuværende klasser.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Trafik  18:25-
18:35 

 Vi erfarer fortsat trafikken om morgenen er et 
problem.  
Kunne det være en kontaktforældreopgave at få 
etableret et trafikkorps.  
Vi har kontaktet politiet, som kommer ud én dag.  
Sara skriver ud til kontaktforældrene.  

Kontaktforældre  18:35-
18:40 

Ny dato for forårets kontaktforældremøde (27/4?)  Vi flytter datoen til 27/4 – Sara skriver ud til 
kontaktforældrene. 
Indholdet: Kontaktforældrerollen. 
Sara, Nadja og Sidsel etablerer en gruppe, der 
forholder sig til indholdet og kommer med et nyt 
forslag. Input fra medarbejderne er, at det skal 
være helt kort og præcist, hvad rollen går ud på, 
og indholdet i folderen som den er nu, vil være fin 
i en velkomstfolder til alle forældre.  

Forældremøder i foråret  18:40-
18:50 

 Vi vil gerne gøre forårets forældremøder til møder 
med et større aspekt af trivsel – f.eks. et 
spisearrangement el.lign. Hvor kontaktforældre og 
lærere har arrangeret det anderledes.  
Bestyrelsen ønsker stadig der også er et faglig 
input på et generelt niveau. En faglig status får alle 
på skole/hjemsamtalerne.  

Godkendelse af tidsplan for 
valg 

18:50-
18:55 

Bilag vedhæftet Bestyrelsen godkender tidsplanen.  

Eventuelt  18:55 - 
19:00 

 Der er et oplæg for bestyrtelsen med Ole Sejer 
Iversen d. 10/5 i byens hus med efterfølgende 
workshop.  
Vi holder et længere bestyrelsesmøde 8/6 i Byens 
hus som erstatning for seminariet inkl. Mad.  
 

Kommende punkter / 
opfølgning  

  Princip for forventninger til skole/hjem-
samarbejdet. 

 


